
Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 

 
Zápis z Výročního zasedání KSČSCHJMK 2017 

 

 
 
 

Zápis z jednání zástupců okresů Blansko, Brno, Vyškov a Znojmo, doplněné o předsedy KCHS,  
předsedy ÚCHS a pozvané hosty 

konané 25. března 2017 v Brně na Plotní ul. 
 
 

Přítomní: předseda M. Uher, jednatel ing. J. Albrecht, ekonom R. Jirásek 

zástupci ÚO ČSCH viz presenční listina (Brno – M. Uher, MVDr. Martinec, Blansko – ing. J. Bareš, M. Kelner, Vyškov – ing. F. Vlček, R. Jirásek, 

Znojmo – ing. Z. Kopřiva, ing. R. Novotný) doplněný o předsedy KCHS (drůbež A. Polášková, holubi J. Ludvík, králíci J. Kouřil), dále předsedové 

ÚCHS (Blansko – M. Kelner, Mgr. Nečasová a A. Grznár omluveni, Brno – R. Valeš, V. Škvařil, Vyškov – J. Soukup, Jochman, Znojmo – J. 

Vlček, A. Stehlík) 

a hosté –  ÚVV ČSCH L. Kesner, KS HK M. Hertl, J. Šolc, V. Brdička, hospodář KS - J. Sec, mediaprint – Z. Lejsek, pressfoto – L. Čajková, OV 

Břeclav V. Röhrer, menáž - Varta 

 
Jednání zahájil předseda sdružení Milan Uher, provedl uvítání a předal slovo jednateli – ing. J. Albrechtovi 
 

Ten navrhl program změnit, a to bod č. 7 – vypustit, vzhledem k dosud neodsouhlasení dotace KÚ na rok 2017 
Doplněný program jednomyslně schválen 

 
 

Program:  
Zahájení  
1.) Projednání a schválení programu jednání 
2.) Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 
3.) Zpráva předsedy Rady KS 
4.) Zpráva o výsledku hospodaření KS za rok 2016 
5.) Zpráva kontrolní komise 
6.) Plán činnosti KS na rok 2017 
7.) Návrh rozpočtu KS na rok 2017 - vypuštěno 
8.) Zprávy chovatelských sekcí za rok 2016 a výhled na rok 2017 
9.) Vystoupení hostů 
10.)Občerstvení 
11.)Diskuse 
12.)Projednání a odsouhlasení usnesení 
13.) Závěr 
 

 
 
       2.  Schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu, mandátová a návrhová komise 
              Zapisovatelem navržen ing. R. Novotný, ověřovatelé – M. Uher, ing. J. Albrecht 
 mandátová a návrhová komise – navrženi ing. F. Vlček, j. Sec, A. Polášková 

                              Usnesení VZ17/1: zapisovatel – ing. R. Novotný, ověřovatelé – M. Uher, ing. J. Albrecht,  
    mandátová a návrhová komise – ing. F. Vlček, j. Sec, a. Polášková 
                                               všichni pro 

 
        3. Zpráva předsedy KS ČSCH JmK př. Milana Uhra 
                  předseda detailně zhodnotil celoroční práci a činnost KS za rok 2016, zpráva je přílohou VZ 2017 

 
 

        4. Zpráva o výsledku hospodaření KS za rok  
Zprávu přednesl ekonom KS přítel R. Jirásek, zpráva je přílohou VZ 2017 

 
 
 



    5. Zpráva kontrolní komise 
Zprávu přednesl předseda kontrolní komise KS ing. R. Novotný, zpráva je přílohou VZ 2017 

                                  

   6. Plán činnosti KS na rok 2017 

 Plán přednesl přítel Jirásek, je v hrubých rysech a jednotlivé akce se budou upřesňovat 
 plán je taktéž přílohou VZ 2017 
 

    7. vypuštěn 
  
 

   8. Zprávy chovatelských sekcí za rok 2016 a výhled na rok 2017 
za sekci drůbeže vystoupila př. A. Polášková, zprávu za sekci holubářů př. Jiří Ludvík a za sekci králíkářů př. J. Kouřil 
vesměs šlo o kladné hodnocení jak akcí v samotném regionu tak i representace mimo náš region „v barvách KS“ 
Zprávy jsou přílohou VZ 2017 

         
 

  9. Vystoupení hostů 
 jako první byl vyzván př. L. Kesner z ÚVV ČSCH 

- poděkoval za pozvání, přednesl zdravici jako člen ÚVV, provedl také srovnání činnosti krajských sdružení Jihomoravského kraje a 
Plzeňského kraje, informoval o posledních informací z chovatelského dění, nejprve o novém pořadatelství CV a také o vyjasnění si 
problematiky dotací z ministerstva zemědělství mezi ÚVV a KS, závěrem popřál hodně zdaru a kladný výsledek nadcházející výstavy 
MORAVIA 

- př. Hertl poděkoval za pozvání, konečně se mohl dostavit do Brna, je rád za přátelskou atmosféru kladně hodnotil spolupráci mezi 
kraji Jihomoravském a Královohradeckém, zdůraznil potřebu KS jako rovnocenného partnera státní správě, bohužel musel 
konstatovat, že se úloha KS stále velmi podceňuje, zmínil se také o připravovaném patronstvím KS nad ZOO koutkem Vyškov, kde 
ÚOK drůbeže zcela zklamala, popřál hodně zdaru a pokračování spolupráci mezi našimi KS 

- taktéž další host př. Brdička se zmínil o nezájmu vrcholových funkcionářů, ale také jednotlivých ZO ohledně významu KS a také se 
zabýval ZOO parkem Vyškov, kde by mohlo, při důkladné spolupráci a hlavně poctivé šlechtitelské práci, vzniknout genové 
centrum, sloužící chovatelům celé republiky 

- další host př. Rohrer, poděkoval za pozvání a reagoval na oslovení OO ČSCH Znojmo o znovuobnovení členství okresu Břeclav v KS, 
bohužel stále přetrvává jistá nedůvěra, pro přistoupení byla 1 ZO – proti 7 ZO. Přes tento silně negativní postoj, je Břeclav 
připravena na spolupráci, pokud bude vyzvána, př. Rohrer vidí především význam KV, která nyní přerůstá na vyšší úroveň 

- předseda př. M. Uher poděkoval všem hostům, ještě jednou zdůraznil lítost neúčasti krajského hejtmana JUDr. Šimka. který náhle 
odmítl svou účast z nám dosud neznámých důvodů (spekuluje se, že z důvodu jednání s odbory dopravců ohledně chystané stávky) 
a tím, zde ani nebyla zajištěna náhrada ohledně informací KÚ ohledně další spolupráce, k jednotlivým vystoupení se vrátí v dalším 
bodě a nyní přišlo na řadu občerstvení a kuřácká pauza  

         
 

   10. Občerstvení 
 

   11. Diskuse 
            Jako první se ujal slova předseda, poděkoval za příspěvky hostů a podal informaci o největší akci, která nás čeká – KV 2017, byly  

osloveny všechny kluby, současně je předpoklad cca 5 – 6 tisíc zvířat, s tím budou zvýšené nároky na práci při výstavě, jednání s BVV 
dále pokračují, rozšířili jsme výstavní plochu na 5 tisíc metrů čtverečních, jedná se o další zázemí – klubové schůze, v přípravě jsou 
závody v králičím HOPu, kingshow, bude se muset předělat plán umístění výstavních zvířat neboť se plánují umístění kójí pro jednotlivé 
kluby, je zájem vystavovat exotické ptactvo, které po zkušenostech, bude umístěno odděleně v pavilónu Y, připravuje se soutěž mezi 
okresy, všechny okresy, což nese změnu v přípravě propagace, bude potřeba nová tvorba katalogu, úkolů stále přibývá a bohužel na 
jejich realizaci, jsou stále jedni a titíž lidé 
- př. J. Vlček (ÚOS holubů Znojmo a zároveň jednatel King klubu) vystoupil, že připravuje se king show za účasti chovatelů z Polska, 

Slovenska, Maďarska, Rakouska a Chorvatska 
- dále se diskutovalo ohledně ZOO koutku Vyškov – ing. Vlček, př. Brdička 
- ing. J. Bareš se dotázal, zda-li se z dotací dají použít finance na opravu střechy, př. Uher – nikoliv z memoranda 
- př. Soukup měl dotaz na klece pro Moravu, jak byly slíbeny na VH, zde se rozpoutala rušná diskuse, do které se zapojili jak př. Hertl 

a př. Šolc na straně jedné, tak př. Kesner na straně druhé, závěrem lze shrnout, že umístění výstavních klecí v areálu výstaviště 
v Lysé nad Labem, bylo jemně řečeno, velmi nešťastné, krádeže a neúcta ke svazovému majetku znamená přemístění svazového 
fundusu do Kolína, na sekretariátu nejsou inventurní seznamy a hospodaření Svazu s výstavním fundusem je katastrofální, nějaké 
klece jsou v Hodoníně, nějaké se pořizují, př. Kesner informoval ohledně zápisu z ÚVV, kde je pozvání statutárů z KS na jednání do 
Prahy, př. M. Uher oponoval, že má dost práce a zápisy nečte, takže nic neví, jednou v Praze na zasedání byl a připadal si tam jak . . 
(nepublikovatelné), př. Kesner apeloval na slušnost a vstřícnost, odpověděl mu ing. R. Novotný, na několik, hlavně těch zásadních 
byli pozváni členové ÚVV včetně předsedy a nikdo z nich nenašel tolik slušnosti, aby se omluvil, taktéž co se týče výstavy, nikdo 
neměl žádnou slušnost natož kapku vstřícnosti, jediný, kdo se ozval byl generální sekretář, který poslal sms, jak je smrtelně 
nemocen, aby se vykurýroval a mohl tak v pondělí odjet na služební cestu do Němec, taktéž nynější pozvánka ležela (?) na 
sekretariátu, aby tři dny před výročním zasedání někdo odpověděl, př. Kesner opáčil, že to poslední musíme chápat jako tak, že 
sekretariát nemohl odpovědět dříve, dokud nebyl schválen zápis, ukončení diskuse na téma výstavní klece ukončil až předseda M. 
Uher, když přečetl korespondenci mezi KS a ministerstvem zemědělství, z které vyplynulo, že za 2.100.000,- se pořídí výstavní 
fundus „pro Moravu“, př. Kesner poděkoval za tuto informaci, o níž nevěděl a přislíbil určitou vstřícnost, alespoň z jeho strany, vyjít 



vstříc KS při pomoci na výstavu MORAVIA, informoval o chystající se CV v Lysé, ohledně garantů, když se zúčastní po oba dva dny, 
bude se platit 85,- Kč na hodinu 

 

    12. Usnesení 
         Pokud se dosavadní jednání neslo v přátelském duchu, závěr byl velice vyhrocený, nejprve předseda mandátové a návrhové komise  
         přednesl návrh usnesení 

-proti němu vystoupil ing. R. Novotný, ohledně komise, ať již jmenování nebo její činnosti není opět ani zmínka, přitom se již od 
lednového zasedání (kdy byla přijato patřičné usnesení) nic neděje, proti vystoupil př. Jirásek, že není  
rozpočet, nelze tedy nic dělat, ve stejném duchu hovořili i př. M. Uher a ing. Albrecht, ing. Novotný navrhl toto usnesení (z ledna     
2017) zrušit 
- další protinávrh přednesl př. Martinec, bez rozpočtu je zasedání "poloviční", plán činnosti obecný a nejasný a bez propojení s 
rozpočtem nerealizovatelný - proto navrhuji do měsíce svolat  zasedání nejvyššího orgánu KS k  projednání a schválení plánu činnosti a 
rozpočtu (i ve variantě bez dotace ),  na tomto jednání projednat změny dohody o KS a uvedení do souladu se stanovami platnými od  
1. 1. 2017, např. termín RADA neodpovídá stanovám, v diskusi na to vystoupil př. Jirásek s tím, že co se týče stanov, byl př. Martinec 
několikráte dotazován či vyzván, jak nové stanovy budou řešit krajské sdružení, ale výsledek není žádný, neboť nic neřeší a nechávají vše 
na společenské smlouvě 
po dalších úpravách usnesení, kdy atmosféra gradovala, bylo předneseno usnesení, o kterém se hlasovalo 

 

Usnesení Výročního zasedání KS ČSCH JmK ze dne 25. března 2017 (viz příloha zápisu)  
7 pro     1 proti    

 
 

V Brně 7. 1. 2017   
  

                                                                                 Milan    Uher 
                                                                                                                 --------------------------------------- 

Zapsal : ing. Radek Novotný                                       Za 

správnost  předseda sdružení 

Ověřil  : ing. Josef Albrecht                                                                 

 


